

Resignation/ Appointment of the Chief Operations Officer

استقالة/ تعيين الرئيس التنفيذي للعمليات

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Date	18/04/2024	التاريخ
Company Name	APM Terminals Bahrain BSC	إسم الشركة
Trading Code	APMTB	رمز التداول
Subject	Resignation/ Appointment of the Chief Operations Officer	الموضوع
Material Information	<p>APM Terminals Bahrain would like to announce the resignation of Mr. Abdelrahman El-Shamy from his position as Chief Operations Officer effective 15/05/2024, due to accepting another position with APM Terminals Global Operations Team.</p> <p>Mr. Michael Claudius will act as interim Chief Operations Officer till the joining of the Mr. El-Shamy's replacement, Mr. Kamal Al-hraishat on 14/07/2024.</p> <p>Mr. Al-hraishat comes with over 20 years of diverse experience in the maritime industry. His career has spanned across different geographical locations, including Jordan, Angola and Saudi Arabia, providing him with a rich cultural and professional exposure.</p> <p>تود شركة إيه بي إم تيرمينالز البحرين أن تعلن عن استقالة السيد عبدالرحمن الشامي من منصبه كرئيس تنفيذي للعمليات اعتبارًا من 2024/05/15 نظرا لقبوله منصب اخر في فريق العمليات العالمي لدى شركة إيه بي إم تيرمينالز.</p> <p>وعليه سيتولى المدير التنفيذي للعمليات السيد مايكل كلاوديس منصب العضو المنتدب المؤقت في هذه الفترة لحين انضمام السيد كمال الهريشات رسميا بتاريخ 14/07/2024.</p> <p>يتمتع السيد الهريشات بخبرة تزيد عن 20 عامًا في مجال الصناعة البحرية. وقد امتدت مسيرته المهنية عبر مواقع جغرافية مختلفة، بما في ذلك الأردن وأنغولا والمملكة العربية السعودية.</p>	المعلومات الجوهرية
Impact on Financial Position	Nil	الأثر على المركز المالي

ملاحظة: تتم طباعة وإرسال هذا النموذج على الورق الرسمي للشركة المدرجة

Name	Dana Alsendi	الإسم
Title	Legal Manager, Company Secretary and Compliance Manager	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		<i>D. alsendi</i>

ملاحظة: تتم طباعة وإرسال هذا النموذج على الورق الرسمي للشركة المدرجة